

## Code of Conduct for Suppliers and Third Party Intermediaries of Siemens Gamesa Renewable Energy Group of Companies

### Declaration of the Supplier:

#### 西门子歌美飒可再生能源科技有限公司供应商及第三方中介机构行为准则

#### 承诺书:

We hereby declare the following:

在此，我司确认：

1. We understand the terms and conditions set forth in the Code of Conduct for Suppliers and Third Party Intermediaries of Siemens Gamesa Renewable Energy ("SGRE") Group of Companies and hereby commit ourselves and our affiliated companies, in addition to our commitments set out in the supply agreements with SGRE, to comply with its principles and requirements.  
我们理解并接受《西门子歌美飒可再生能源科技有限公司供应商及第三方中介机构行为准则》的条款，并保证我司本身以及我司的附属公司会遵守并执行相关的原则规定。
2. We accept the completion of the necessary compliance checks and audits by SGRE or third party on behalf of the SGRE even at our facility.  
我们接受西门子歌美飒可再生能源科技有限公司或其指定第三方针对行为准则的文件或现场合规审计。
3. We agree that this declaration is subject to the substantive law in China without reference to any of its conflict of law rules.  
我们认同本确认书符合中国法律要求不违背任何中国相关法律相关条款。  
We accept to report and inform SGRE of any relevant changes into this statement if the conditions vary during the commercial relationship maintained with SGRE, accepting the consequences, if any, which may arise as a result of such change, including suspension and/or resolution of the corresponding contract.

我方接受：如果在与西门子歌美飒可再生能源科技有限公司保持的商业关系期间,关于本声明条件发生变化会及时告知西门子歌美飒可再生能源科技有限公司并接受此类变化可能导致的后果（如有），包括相应合同的中止和/或解决。

\_\_\_\_\_  
Place 地点, date 日期

\_\_\_\_\_  
Signature 签名

\_\_\_\_\_  
Company Name 公司名称

\_\_\_\_\_  
Function 签字人职位

This document must be signed by an authorized representative of the company and returned to SGRE within 20 working days of receipt.

本声明需要在收到后20个工作日 回复给西门子歌美飒可再生能源科技有限公司